



NewLife™ Gave Me a New Lease of Life 新生命赐予我新生

In 1997, I was diagnosed with liver cirrhosis after a general health check up showed a failed liver function test. A second blood test confirmed it. The Singapore General Hospital recommended a drug trial for liver cirrhosis. After the drug trial ended, I was given the drug, Lamivudine, but it could not cure my condition.

在1997年，我在做例行健康检查后被证实患上肝硬化，经过第二次的血液检查，报告显示出我的肝功能丧失。新加坡国立医院建议我尝试进行肝硬化药物试验，疗程结束后，我必须服用拉米夫定（Lamivudine），但却不能根治我的病症。

In July 2009, with God's grace and mercy, Sally Conti introduced me to NewLife™'s 7-day DRP. I continued with the Herbal Klenz powder, Spirulina, Kelp, Apple Cider Vinegar, Coffee Enema and the 5 Essentials and also exercised on the Rebounder.

在2009年，感谢上帝恩典和怜悯，Sally Conti介绍我试用七天排毒程序，配合这个程序，我也服用天然净化粉、螺旋藻、海藻宝、有机苹果醋、灌肠咖啡及五大要素，加上健康弹跳运动。

I continued with the recommended products, supplements and lifestyle from July 2009 to date. After one year and three months, the fibroscan and blood test showed no liver cirrhosis. Thanks to God and Datin Dr Lynn's NewLife™ products.

我在2009年7月开始到现在，一直持续服用这些保健品及维持良好的生活习惯。经过一年三个月的时间，我的瞬时弹性成像（FibroScan）及血液检查报告显示，我的肝硬化已经痊愈了！谢谢上帝和拿汀陈林希珠及新生命的产品。

Set Yee
Singapore

Set Yee
新加坡

